
P R O V I N C I E F L E V O L A N D 

Provinciale Staten van Flevoland 
D.t.v. de griffier mevrouw A. Kost 

INTERN 

Postbus 55 

8200 AB Lelystad 

Telefoon 
(0320)-255265 
Fax 

(0320)-265260 

E-maii 

provincie@Flevoland.nl 

Website 

www.flevoland.nl 

Verzenddatum Bijlasen Uw kenmerk 

-4 OKT. 2017 y 
Onderwerp 
Beantwoording statenvragen SP-fractie 'overvolle bussen NOP' 

Ons kenmerk 
2126603 

Geachte mevrouw Kost, 

Hierbij ontvangt u de antwoorden op de schrifteUjke statenvragen van de statenfractie van de SP 
over 'overvolle bussen in de Noordoostpolder' zoals ingediend op 6 september 2017. 
Het coUege van Gedeputeerde Staten heeft de antwoorden op deze vragen vastgesteld op 3 oktober 
2017. 

Wij verzoeken u de statenleden in kennis te stellen van de vragen en antwoorden. 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Gedeputeerde Staten van Flevoland, 
de secretaris, de voorzitter. 

drs T. van der Wai 
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E.M. Strating 
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PROVINCIE FLEVOLAND 
Schriftelijke statenvragen van de SP-fractie over 'overvolle bussen in de Noordoostpolder', 
ingediend op 6 september 2017, en de antwoorden daarop van het college van Gedeputeerde 
Staten zoals vastgesteld op 3 oktober 2017 (2126608). 

Schriftelijke vragen SP-fractie over overvolle bussen in de Noordoostpolder, 
ingediend op 6 september 2017 

De scholen in Noord-Nederland zijn deze week weer begonnen. In Dagblad De Stentor van 
gisteren is te lezen dat Connexxion hierop niet goed lijkt voorbereid te zijn. Op de buslijn 141 
van Emmeloord naar Kampen is het in de spits zelfs zo druk dat bij sommige haltes de 
passagiers niet meer kunnen instappen. Het gevolg is dat mensen te laat op school of het werk 
komen. 
Ondanks de drukte heeft Connexxion tijdens de spits geen extra bussen ingezet. 

Naar aanleiding van de berichtgeving, zie https:II www.destentor. nlInoordoostpolderI 
connexxio-laat-passagiers-in-de-polder-staan~a6133a0d, heeft de SP-fractie op basis van 
artikel 23 van het Reglement van Orde de volgende schrifteUjke vragen voor Gedeputeerde 
Staten: 

Vraag 1. 
Is het college op de hoogte van bovengenoemd probleem? Zo ja, welke actie onderneemt u 
daarop? 

Ja, het coUege is op de hoogte van de drukte die in het streekvervoer is opgetreden aan het 
begin van het nieuwe schooljaar. Inmiddels is het tekort aan capaciteit opgelost door de inzet 
van extra materieel. WeUswaar ziet de vervoerder bij de start van ieder schooljaar hoeveel 
schoUeren in het gebied als abonnementhouder reizen, maar hij moet inschatten hoeveel er dat 
schooljaar starten met het reizen op saldo. Deze keer is dat effect versterkt doordat het 
Greijdanus College is afgestapt van besloten vervoer voor hun leerlingen. (Met de invoering van 
de nieuwe tarieven is het reguUere busvervoer aantrekkelijker geworden voor de leerlingen van 
deze school.) Daags na de pubUcaties in de pers over de overvolle bussen, heeft de provincie de 
vervoerder opdracht gegeven om extra buscapaciteit in te zetten, hetgeen ook direct door de 
vervoerder is gedaan. 

Vraag 2. 

Zijn er afspraken met Connexxion over het inzetten van extra bussen in de spits? 

Ja. 
De provincie heeft met Connexxion afspraken over de inzet van extra materieel wanneer zich 
op enig moment pieken voordoen. De betreffende afspraken zijn vastgelegd in de concessie. 
Vraag 3. 

Zijn er afspraken met Connexxion over het inzetten van extra bussen op specifieke lijnen? 

Nee. 
De concessie schrijft voor dat Connexxion voldoende capaciteit dient in te zetten waar en 
wanneer nodig. Dit geldt voor alle lijnen en tijdstippen waarop redeUjkerwijs drukte valt te 
verwachten. 



Vraag 4. 
Genoemde problemen komen niet voor het eerst voor. Onze fractie heeft eerder dit jaar ook 
verschillende klachten ontvangen over overvolle bussen in de Noordoostpolder. De klachten 
betroffen toen de Ujnen 141, 641 en 71. 

Ons college was ontstemd andermaal klachten te moeten vernemen over overvolle bussen. 

Vraag 5. 
Veel mensen moeten staan in de spitsbus. Kan Connexxion aansprakeUjk worden gesteld als er 
een ongeluk plaatsvindt en passagiers letsel oplopen? 

Ja. 
In juridische zin is de vervoerder aansprakeUjk voor schade die reizigers tijdens de reis in de 
bus oplopen. 

Vraag 6. 
Kunt u toezeggen dat aan bovengenoemde problemen serieus aandacht wordt gegeven door het 
college? 

Het college meent dat zij er blijk van heeft gegeven serieus aandacht te schenken aan de 
problemen door de maatregelen die inmiddels zijn genomen. Tijdens de eerste week van het 
nieuwe schooljaar is er intensief contact geweest tussen OV Oost en Connexxion. Dit heeft kort 
daarop volgend geleid tot de inzet van een aantal extra bussen op de piekmomenten. 
Binnenkort volgt bestuurlijk overleg met Connexxion waarbij wij zullen aandringen op 
preventieve maatregelen die kunnen worden getroffen om dergeUjke situaties te voorkomen. 


